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Pozorování UFO na vzestupu – Pentagon
rt.com/news/569791-pentagon-ufo-skyrocket-report

13. ledna 2023, 9:32

DomovSvětové zprávy

Podle nové zprávy bylo za poslední dva roky zaregistrováno více než

366 incidentů

Tento snímek zachycující video ukazuje část neklasifikovaného videa

pořízeného piloty amerického námořnictva zobrazujícího interakce s

„neidentifikovanými vzdušnými jevy“ 28. dubna 2020 ©  Handout /

DoD / AFP

Americké vládní agentury zaznamenaly v letech 2021 až 2022

významný nárůst incidentů s neidentifikovanými létajícími objekty

(UFO), částečně kvůli lepšímu pochopení hrozeb, které mohou

představovat, podle neutajované verze nové zprávy Pentagonu

vydané ve čtvrtek.

Dokument nazvaný „Výroční zpráva o neidentifikovaných vzdušných

jevech za rok 2022“ – nejčastěji označovaný jako UFO nebo UAP –

byl sestaven kanceláří ředitele národní rozvědky (ODNI) Pentagonu.

Celkem zahrnuje 510 pozorování, zdokumentovaných do konce srpna

2022.

Toto číslo zahrnuje 144 zpráv UAP, které byly přezkoumány během

17 let před březnem 2021 a započítány do předběžného hodnocení

ODNI. Mezi tímto datem a srpnem 2022 však počet hlášených

pozorování UFO raketově vzrostl a dosáhl 366.
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Dokument částečně připisuje toto zvýšení „lepšímu pochopení

možných hrozeb, které může UAP představovat, ať už jako

bezpečnost letových nebezpečí, nebo jako potenciální platformy pro

sběr protivníka“. Dalším důvodem je „snížené stigma kolem hlášení

UAP,“ dodal.

Přečtěte si více

Pentagon objasňuje pozici vůči

mimozemšťanům

Z 366 nově registrovaných pozorování bylo 26

charakterizováno jako systémy bezpilotních letadel nebo objekty,

které jako jeden vypadaly, a 163 bylo identifikováno jako „balonové

nebo balónové entity“. Dalších 6 bylo připisováno nepořádku.

Pentagon nebyl schopen vysvětlit zbývajících 171 zpráv.

Zpráva také uvádí, že „události UAP se nadále vyskytují v omezeném

nebo citlivém vzdušném prostoru, což zdůrazňuje možné obavy o

bezpečnost letu nebo aktivitu shromažďování protivníků“. V tomto

duchu bude Washington „pokračovat ve vyšetřování jakýchkoli

důkazů o možném zapojení cizí vlády do událostí UAP,“ dodal.

V říjnu New York Times s odvoláním na nejmenované americké

úředníky uvedl, že se má za to, že nejnovější incidenty UFO pocházejí

ze zahraničních sledovacích operací, meteorologických balónů nebo

jen vzdušných odpadků. Sue Goughová, mluvčí Pentagonu, tehdy

řekla, že zatímco vládní agentury dělají vše, co mohou, aby

identifikovaly UFO, jejich senzory často nejsou schopny shromáždit

„dostatek informací k tomu, aby se daly pozitivně připsat“.

V prosinci americké ministerstvo obrany uvedlo, že i když obdrželo

mnoho zpráv o nevysvětlených leteckých jevech, nenašlo žádné

důkazy o mimozemské aktivitě.

Tento příběh můžete sdílet na sociálních sítích:

Sledujte dál RT
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